
Nejde o volby, jde o zdraví 
 
Mám pocit, že politici se už definitivně zbláznili. Copak kvůli jejich volbám ztrácí občané 
právo na kvalitní a dostupnou lékařskou péči? 
 

 
Stručná informace o personální situaci v nemocnici Mělník 

 
Interna: 
Chybí cca. 10 zdravotních sester, z toho důvodu byl na jedné ze dvou stanic redukován počet 
lůžek na polovinu. 
Chirurgie: 
Kvůli  nedostatku zdravotních sester uzavřena stanice septická chirurgie. Funguje JIP, 
aseptické oddělení a potom jen společné oddělení pro břišní chirurgii i pacienty např. 
s diabetickými gangrénami. 
ARO:  
Odešel primář, který byl pro zajištění provozu nucen výrazně překračovat povolené limity 
počtu přesčasových hodin, a další tři lékaři. V létě byl provoz závislý na výpomoci externistů 
a lůžkové oddělení muselo být uzavřeno. V současnosti oddělení nemá primáře a je vedeno 
primářem chirurgie. Přijato několik lékařů absolventů bez kvalifikace, ale zároveň dvě 
lékařky podaly výpověď. 
 
   Na základě těchto skutečností nelze považovat nemocnici Mělník za personálně 
stabilizovanou. O atmosféře panující v této nemocnici vypovídá fakt, že její zaměstnanci, 
obávající se možných perzekucí, poskytli ČLK informace pouze pod podmínkou zachování 
anonymity.  
   S podobnými problémy se nepotýkají pouze nemocnice ve Středočeském kraji a situace 
v nemocnici Mělník přestavuje pouze špičku ledovce. 
   Základní příčinou personální devastace nemocnic a léčeben jsou nízké platy a mzdy 
zdravotníků. Zatím co na účtech zdravotních pojišťoven leží ladem desítky miliard korun, 
nemocnice nejsou schopny zaplatit kvalifikovaný personál.  
   Dokud budou zodpovědnost nesoucí politici problémy zametat pod koberec, místo toho, aby 
je řešili, pak se situace nezlepší. Právě skutečnost, že ČLK upozorňuje na problémy ve 
zdravotnictví, je důvodem, proč je opakovaně vystavena útokům ze strany některých politiků. 
 


